
Referat AB møde
Tirsdag den 13. juni 2023

Tilstede:
AB-medlemmer: Jørgen Blond, Klaus Linder, Theresa Vestergaard, Sara Scopetani
AB-suppleanter: Anders Tolderlund, Thomas Nielsen
KAB/FFB Frederiksberg: Peter Guldager
Afbud: Capella Døving, Ewa Pansonius, Katja G. Petersen

1. Valg af ordstyrer og referent
Theresa valgt som begge

2. Godkendelse af dagsorden
Dagsordenen er blevet revideret, den nye bliver godkendt med ændringen af
konstitueringspunktet

3. Godkendelse af referat fra mødet d. 11. april.2023 (godkendt)
4. Konstituering af bestyrelsen, valg af næstformanden, rækkefølgen af suppleanter

Suppleanter 1. Anders Tolderlund, 2. suppleant Thomas
Capella genopstiller som næstformand - valgt

5. Nyt fra boligsociale, skriv fra Marianne. Er blevet sendt
Der blev drøftet en hændelse på boldbanen
Der er opstillet tre skabe ved den gule pavillon, de bliver tilgængelige med salto låse. Det
ene skal være til petanque. De beboere, der ønsker adgang til skuret, skal kontakte
ejendomskontoret så deres brik kan opdateres

6. Aktuelle emner fra formanden
• Information om solcelleprojektet, nye lave strømpriser og projektleder
● møde i følgegruppen er i september

o Bestyrelsen ønsket at fortsætte med samme rådgiver, Martin Elkjær fra
Navitas rådgivende ingeniører. Vi afventer nu at FFB godkender projektet

o Opfølgning af beslutninger og aftaler, kurser m.m.
● Ønsker at alle beboer modtager en fugtmåler til deres lejlighed, i den forbindelse skal

der sendes et skriv til beboerne om det gode indeklima
● Der var en del uro ved afdelingsmødet, men at tonen var god undervejs, så det er

okay, kage uden nødder ønskes. Ali alt et vellykket afdelingsmøde, og konceptet
gentages.

● Afdelingschef for byggeri og ejendom kommer forbi i uge 25 med nogle fra
kommunen og skal se på Stjernen og vores naboer på Mariendalsvej – Kundechef
Pernille Neergaard, Sereviceleder Dan, Klaus og Jørgen deltager.

● LAR/kloak projekt. Pt. Undersøges anden løsning på Stjernen, idet en deklaration fra
1973 om flere parkeringspladser under nuværende, spænder ben for det oprindelige
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projekt. Desuden genberegner Frederiksberg Forsyning kapacitet og belastning. Der
indkaldes til nyt følgegruppemøde i september.

● AB arbejdsfordeling skema 2023, vi gennemgår skemaet. Ændringer vedhæftes til
næste møde

● Jubilæum 2024, intet nyt
7. Nyt fra driften, driftschef
Gennemgang af markvandring, emner og status

● Peter har lavet et skema, der løbende bliver opdateret, og han viser os hvordan det
fungerer. Vi gennemgår blandt andet:

● Materielgården, det foreslås at male den Frederiksberg grøn. Samtidig taler vi om
gavlen. Det besluttes at vi kontakter Henrik Abel og hører om han kan lave en skitse
til en ny tegning.

● Lys på fodboldbanen der skal indhentes tilbud som kan præsenteres for beboerne
● Problemer med skakterne i B, rørene er i stykker og der er ikke udsigt til reparation,

da det koster 400.000 kr. Peter forsætter dog med at finde en løsning.
● Budgetopfølgning

Vi gennemgår budgettet
● Tilbud elevator Blok Fasanhaven, der er kommet et tilbud på ca. 2-300.000, der er

afsat 400.000kr, så Peter går videre med det.
Og diverse informationer.

● Affaldssug har vi talt om tidligere
● Reguleringskonto – relevante tiltag konteres fortsat på denne konto.

8. Blok Fasanhaven
Der er sat en trivselsundersøgelse i gang, de har til søndag den 25. juni 2023

9. Nyt fra udvalgene
P-udvalget indkalder til møde i august

10. Emner fra medlemmerne. Ny proces med input til dagsordenen
11. Næste møde

Næste møde d. 8. august 2023, Theresa melder afbud
12. Evalueringen

Det er gået godt, vi gået 15 minutter over tid, og slutter 21:15
Vi skal huske at forberede hinanden til mødet, så hvis vi ønsker noget til dagsorden,
skal det sendes ind i god tid

13. Eventuelt
Det tages op, hvordan OB på repræsentantskabsmødet har indført nye

fordelingsnøgler uden at informere afdelingerne, områdernes ledelse (Peter Guldager for
område Nord (stjernen). Denne afdelingsbestyrelse har ikke fået information om dette, og
heller ikke Peter Guldager. Det har betydning for vores beboerdemokrati og derfor bør vi
være obs på dette. Jørgen som nu er blevet næstformand vil være obs dette fremover
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